
Om de oprichting van N-VA Bertem luister bij te zetten, hield de afdeling op 22 juni een gespreksavond over 
energie.  Gastspreker was Bert Wollants, federaal kamerlid voor N-VA  en expert inzake energie en milieu.

Vanwaar de keuze voor dit moeilijke onderwerp ?  Marc De Vlieger (wn. secretaris) : 

“We komen allen bijna dagelijks in aanraking met dit thema. 
Denk maar aan de heisa rond de groene stroomcertificaten op zonnepanelen. 
Of aan het monopolie van de Franse energiereus GDF Suez in België en de veel te hoge energiefacturen.
Daarnaast blijven de discussies  over de kernuitstap, zeker met de recente ramp in Japan, de gemoederen 
beroeren.”

De jonge spreker, ingeleid door zijn collega-kamerlid Els Demol uit Herent, slaagde erin het geladen 
onderwerp boeiend en bevattelijk over te brengen op het talrijk opgekomen publiek. 

Dat het thema wel degelijk leeft, bleek uit de interessante vragen en deskundige reacties uit de zaal. 
Na afloop werd tot middernacht nog stevig nagepraat aan de toog.


